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Allmänhetens fråga 
Björn Rydh 

Svar allmänhetens fråga gällande skötsel av naturmark 

Vi har i kommunal ägo totalt 40 ha naturmark nära bostadsområden och 300 ha skogsmark 
som sköts enligt skogsbruksplan. Till detta kommer naturligtvis våra rena park & gräsytor 
samt fastighets anläggningar där vi svarar för yttre skötsel. 

Sammantaget finns mycket ytor som kräver skötsel och detta ska göras med de begränsade 
medel som står till buds. Viss del av parkytor, natur- och skogsmark blir då tyvärr lägre 
prioriterade och vi försöker lägga resurserna på de mest frekventerade ytorna. 
Denna prioritering kan man naturligtvis ha åsikter kring och vi gör då och då punktinsatser för 
att komma ikapp på utvalda 01måden. 

När det gäller just II ditt" område så har vi historisk gjort åtgärder, men vi kan omöjligt göra det 
varje år. Vi gör inför varje vinter med trädfalln:ing och röjjn:ing en förnyad prioritering men jag 
kan inte säga exakt när detta 01måde faller ut for åtgärd. 

Jag har också en positi--v inställning till hjälp med mindre åtgärder från kringboende, vilket ofta 
på ett bra sätt sker och där ärv-i. behjälpliga med transport och andra insatser efter 
överenskommelse. Detta har varit ett sätt att gemensamt lyfta kvalitet på respektive område. 

Arvid Lindner 
Gatu- & parkchef 
Karlsborgs kommun 
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